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Voorwoord door de wijkraad  
 

Het jaar 2024 was zeker niet onbewogen. We hebben mooie successen geboekt, zo is de wijkboa 
terug in de wijk, is er een buurtrestaurant gestart in Schiemond en is de verkeersveiligheid rondom 
scholen is verbeterd. En we hebben met veel plezier gekookt voor bewoners! Helaas merken we ook 
dat sommige zaken in de praktijk veel moeizamer en langzamer gaan dan verwacht. Zo is er nog 
weinig zichtbaar van de beoogde vergroening in het Lloydkwartier, Schiemond en Historisch 
Delfshaven. We hopen voor het eind van ons termijn hier duidelijke voortuitgang in te boeken. In dit 
verslag leest u meer over succesvolle en tegenvallende resultaten. Als we de balans opmaken dan 
zijn we redelijk tevreden: 25 van de 39 actiepunten voor dit jaar zijn afgerond.  
 
Ook dit jaar wisselden weer enkele wijkraadsleden. Alvin is verhuisd naar een andere wijk en kon 
daardoor helaas niet aanblijven. We hebben gelukkig Omayra Roseval-Landsmark mogen 
verwelkomen als nieuw lid van de wijkraad. Van het team waar we drie jaar geleden mee starten zijn 
er inmiddels nog maar drie leden over. De vele wisselingen zorgden voor een nieuwe dynamiek, 
waardoor we als team opnieuw moesten vormen. We hebben ervaren hoe belangrijk het is om een 
goedlopend team te hebben en hoeveel impact dat heeft op het succes van de wijkraad.  
 
In de afgelopen jaren hadden we portefeuilles verdeeld over de verschillende wijkraadsleden, zodat 
alle onderwerpen voldoende aandacht kregen. Door de wisselingen in het team en de nieuwe 
samenstelling, hebben we deze verdeling nu meer op hoofdlijnen gemaakt. Hierbij volgen we de 
indeling van het wijkprofiel: Sociaal, Fysiek en Veiligheid. 
 
De samenstelling van de wijkraad en portefeuilleverdeling ziet er nu als volgt uit:  
 

- Chris Zandgrond (Veiligheid & Fysiek) 
- Fabian Poortvliet (Veiligheid & Fysiek) 
- John Roseval (Sociaal) 
- Maudiën Fecunda (Sociaal) 
- Omayra Roseval-Landsmark (Sociaal) 
- Renske van der Heide (Voorzitter, Veiligheid & Fysiek) 
- Sheila Blankendal (Veiligheid & Fysiek)  

Het getekende wijkraadsgebied Delfshaven-Schiemond bestaat uit vier deelwijken, namelijk 
Coolhaveneiland, Historisch Delfshaven, Lloydkwartier en Schiemond. De gemeente beschouwt 
Lloydkwartier en Schiemond echter als één wijk, terwijl deze demografisch sterk van elkaar 
verschillen. Door de data over deze twee deelwijken bij elkaar te voegen, ontstaat een onjuiste en 
vertekend beeld. Dit geldt ook voor Coolhaveneiland en Historisch Delfshaven.  

Samen met experts van Onderzoek en Business Intelligence (OBI) hebben we de data geanalyseerd 
en een beter beeld gekregen van de unieke situatie in elke deelwijk. De wijkraad blijft het belang 
benadrukken van het cijfermatig splitsen van de vier deelwijken. Dit biedt zowel de wijkraad als de 
gemeente beter inzicht in de specifieke behoeften, zodat elke deelwijk de juiste oplossingen en 
voorzieningen krijgt die aansluiten bij de situatie.     
 

Ik wens u veel leesplezier met het wijkverslag!  

Als voorzitter, mede namens Wijkraad Delfshaven-Schiemond, 
Renske van der Heide   
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2. Participatie 

 
2.a. de participatie bevorderen in de wijk en toe te zien op de participatie van de bewoners, 

maatschappelijke organisaties en ondernemers in het gebied bij de voorbereiding in de wijk bij beleid 

en projecten. 

2.b. het inventariseren en formuleren van standpunten die leven in de wijk met betrekking tot 

beleidsvoornemens die impact hebben op de wijk alsmede het bepalen van participatiestandpunten 

namens de wijk over deze beleidsvoornemens.  

 

De wijkraad vindt het belangrijk bewoners, ondernemers en instellingen te betrekken bij de (gewenste) 

veranderingen in de wijk, niet alleen zodat de wijkraad over de juiste informatie beschikt, maar ook 

juist zodat wijkbewoners goed ingelicht zijn en onderdeel uitmaken van de plannen voor de wijk. De 

door de gemeente aangeleverde cijfers bieden weliswaar houvast, maar geven niet altijd een juist 

beeld van de feitelijke situatie in de wijken. De wijkraad streeft er dan ook naar permanent input vanuit 

bewoners op te halen en als verbinding te fungeren met de gemeente. 

 

De participatie heeft in 2024 diverse vormen aangenomen. 

1. De wijkraad heeft eens per maand een openbare, formele vergadering. Tijdens deze 
vergaderingen hebben diverse bewoners ingesproken. Onderwerpen liepen uiteen van 
veiligheidsproblematiek tot plannen voor buurtruimtes. De wijkraad heeft in sommige gevallen 
actie kunnen ondernemen door contact te leggen met de juiste gemeentelijke instanties of 
heeft inspiratie opgedaan voor toekomstige actiepunten in een jaaractieplan. 

2. De wijkraad beoordeelt aanvragen van bewonersinitiatieven met een bedrag vanaf 2.500,-. 
Bewoners worden uitgenodigd hun initiatief toe te lichten en met de wijkraad in gesprek te 
gaan. Met het toekennen of afwijzen van aanvragen, kan de wijkraad enige mate van sturing 
geven en accenten leggen op initiatieven die aansluiten bij het wijkplan. Bewonersinitiatieven 
vinden hun ontstaan in een behoefte vanuit de wijk. De wijkraad probeert in te spelen op deze 
behoeften middels actiepunten of te organiseren evenementen. 

3. De wijkraad heeft, in navolging op de eerder georganiseerde bewonersavonden in OASE, een 
bewonersavond georganiseerd met het thema Veiligheid. Hierbij zijn politie, directie Veilig van 
de gemeente, buurtpreventie en handhaving aangehaakt. Er waren ongeveer 50 bewoners 
aanwezig. Tijdens deze avond is informatie opgehaald bij bewoners en is tegelijkertijd 
informatie gegeven aan bewoners.  

4. De wijkraad heeft een avond georganiseerd voor (met name) oudere buurtbewoners, waarbij 
zij door de wijkraad een maaltijd kregen aangeboden. Op een laagdrempelige manier is 
daarmee in contact getreden met bewoners. 

5. Wijkraadsleden hebben individueel of samen buurtevenementen en -activiteiten bezocht, en 
waren aanwezig bij door de gemeente voor bewoners georganiseerde informatieavonden. 
Hierbij konden wijkraadsleden informatie bij bewoners ophalen, maar ook een verbindende 
factor spelen tussen bewoners en gemeente. 

6. Wijkraadsleden hebben individueel of samen vele gesprekken gevoerd met bewoners, 
ondernemers en instellingen om informatie op te halen en verbinding te zoeken.  

7. De wijkraad is actief op sociale media, om informatie op te halen bij bewoners en informatie te 
delen. Daarnaast zijn wijkraadsleden actief in diverse whatsappgroepen in de wijk, om snel 
informatie te kunnen delen met bewoners over specifieke onderwerpen en vragen te kunnen 
beantwoorden. 

8. Wijkraadsleden zijn aanwezig geweest bij de pilot van het spreekuur met de wijkagent in de 
wijkhub en bij vergaderingen van BuurtBestuurt.  

9. De wijkraad heeft laagdrempelige inloopsessies voor bewoners en VvE’s georganiseerd, 
bijvoorbeeld over klimaatadaptieve maatregelingen voor appartementsgebouwen.  
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3. Adviezen 
 
Er zijn 2 ongevraagde en 4 gevraagde adviezen uitgebracht in 2024. Deze (on) gevraagde adviezen 

geeft de wijkraad aan het gemeentebestuur. Voor de gemeenteraad geldt een wettelijke reactietermijn 

van zes weken. Bij twee van de zes ongevraagde adviezen is de reactietermijn verstreken zonder een 

terugkoppeling te hebben ontvangen.  

 

Overzicht ongevraagde en gevraagde adviezen  

 

 Wijk Onderwerp Gevraagd of 

ongevraagd advies 

Reactie namens het 

college  

1 Delfshaven-

Schiemond 

Wijkraadgrens  Ongevraagd  Ja 

2 Delfshaven-

Schiemond 

Vervoersplannen  Ongevraagd Ja 

3 Delfshaven-

Schiemond 

Verkeerscirculatieplan Ongevraagd Ja 

4 Delfshaven- 

Schiemond 

Willem Buytewechstraat Ongevraagd Ja  

5 Delfshaven-

Schiemond 

Grofvuil studenten  Ongevraagd Ja  

6  Delfshaven-

Schiemond 

Splitsing Lloydkwartier 

en Oud-Schiemond 

Ongevraagd Nee 
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4. Wijkakkoord  
Het samen met de gemeentelijke organisatie en wijknetwerken vormgeven van de wijkakkoorden, het 

in concept vaststellen van de bij het wijkakkoord horende jaaractieplannen en het monitoren hiervan.  

Conform de collegetarget beoordeelt de wijkraad de voortgang van de acties in de 12-

maandsrapportage van het jaaractieplan.  

 

De wijkraad heeft in totaal 39 acties. De 12-maandsrapportage van het jaaractieplan 2024 is 

vastgesteld (zie bijlage 2) op dinsdagavond 21 januari met de volgende verdeling van de kleuren: 

Groen - acties behaald:    25 

Oranje - acties die doorschuiven naar 2024: 14 

 

Mobiliteit 

Op het vlak van mobiliteit is in 2024 gewerkt aan verbetering van de doorstroom op de Westzeedijk, 

de toegankelijkheid van Historisch Delfshaven, de verkeersveiligheid rondom scholen en het 

voorsorteren op de invoer van 30km/uur in straten in de wijk. Op alle punten is vooruitgang geboekt, 

maar blijft er tegelijkertijd werk aan de winkel in 2025. 

 

Na het uitbrengen van advies door 010Toegankelijk heeft de wijkraad met de gemeente in Historisch 

Delfshaven bekeken waar en hoe de toegankelijkheid verbeterd kan worden. Op korte termijn zullen 

enkele ingrepen gepleegd worden, op de middellange termijn zullen grotere vraagstukken uitgezet 

worden binnen de diensten om te (financiële en technische) haalbaarheid te onderzoeken. Het met 

bewoners onderzoeken van de rol van de auto in deze wijk, is in 2024 door diverse redenen niet van 

de grond gekomen en zal worden opgepakt in 2025.  

 

In 2025 zal de Willem Buytewechstraat van 50km/uur naar 30km/uur gaan. Bewoners zijn afgelopen 

jaar door de gemeente betrokken bij de herinrichtingsplannen, die na input van bewoners her en der 

zijn aangepast. De wijkraad volgt de ontwikkelingen op de voet.  

 

De verbetering van de verkeersveiligheid rondom scholen middels de gemeentebrede uniforme 

schoolomgeving is in 2024 ingezet en zal in 2025 worden voortgezet. Met specialisten van de 

gemeente heeft de wijkraad gekeken naar de doorstroming op de Westzeedijk. De hoogtebeperking 

bij de Maastunnel is aangepast, waardoor de Maastunnel minder vaak dicht zou moeten gaan. Dit zou 

de doorstroming op de Westzeedijk moeten verbeteren. De wijkraad wacht de resultaten af. Voor wat 

betreft de doorstroming op de Westzeedijk speelt verder het VerkeersCirculatiePlan mee. De wijkraad 

is zeer teleurgesteld over de participatie rondom het VerkeersCirculatiePlan zoals die door de 

gemeente in 2024 is vormgegeven. De communicatie verliep stroef of was afwezig. De inmiddels 

voorhanden zijnde antwoordnota hieromtrent, waarin weliswaar wordt gesteld dat de opmerkingen van 

de wijkraad worden meegenomen, stelt gelet op het voortraject niet gerust. Afgezien van heet 

VerkeersCirculatieplan verloopt de samenwerking met de gemeente goed. Er wordt transparant 

omgegaan met beschikbare data, er wordt tekst en uitleg verstrekt over de gemeentelijke processen 

en er wordt adequaat gereageerd op vragen en verzoeken. Waar mogelijk worden quick wins 

bovendien snel opgepakt. 

 

Groen, Klimaat & Energie 

De wijkraad pleit al jaren voor meer groen in de deelwijken en heeft de afgelopen jaren meerdere 

actiepunten opgenomen in het JaarActiePlan. Hoewel de samenwerking en communicatie met de 

gemeente soepel verloopt, blijven de echte resultaten nog uit. Op Coolhaveneiland zijn de eerste 

verbeteringen zichtbaar, maar in de rest van de wijk loopt de vergroening aanzienlijke vertraging op. 

Bewoners vragen al jaren om meer groen in deze sterk versteende wijken en hebben hun onvrede 

hierover duidelijk kenbaar gemaakt. Het trage uitvoeringsproces geeft dan ook aanleiding tot zorgen. 

• Coolhaveneiland: De middenberm van de Oostkousdijk is aangepakt en het Kapelplein 

opnieuw ingericht. Daarnaast zijn geveltuintjes en extra vergroening opgenomen in het 

onderhoudsplan voor de Willem Buytewechstraat.    
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• Lloydkwartier: De uitwerking van de inrichtingsplannen verloopt zoals afgesproken en volgens 

planning, maar bewoners merken hier nog niets van. Er zijn geen concrete stappen gezet om 

de hittestress op de kades tegen te gaan. Ook zijn er geen ‘quick wins’ doorgevoerd om snel 

zichtbare resultaten te boeken, ondanks advies van de wijkraad.   

• Historisch Delfshaven en Schiemond: Het opstellen van uitwerkingen en ontwerpen loopt 

aanzienlijke vertraging op. Actiepunten die al sinds het JAP2023 op de agenda worden 

opnieuw doorgeschoven naar 2025.  

 

De samenwerking met de gemeente, zowel bij de totstandkoming als de uitvoering van 

klimaatadaptieve en energiebesparende actiepunten, verloopt goed. De gemeente fungeert als een 

goede sparringspartner en opereert proactief in het proces. Dit blijkt bijvoorbeeld uit de pilot voor het 

opvangen, opslaan en gebruiken van zonne-energie bij VvE’s. Ook is er een informatie-inloopsessie 

georganiseerd voor bewoners van appartementsgebouwen, zodat zij beter op de hoogte zijn van de 

mogelijkheden, zoals vergroening op daken, grootschalige wateropvang en laadpalen. 

 

Sociaal 

Cluster MO (Maatschappelijke Ondersteuning) en de wijkraad hebben in 2024 intensief samengewerkt 

om de leefbaarheid en het welzijn in de wijk te verbeteren. Door de veranderende maatschappij en de 

toenemende druk op de zorg en welzijnsvoorzieningen, was het belangrijk om samen te werken en 

efficiënt gebruik te maken van de beschikbare middelen die door de MO werd aangeboden. 

In het begin van het jaar is er een gezamenlijke visie opgesteld, waarin de doelen en ambities voor de 

wijk zijn vastgelegd. Hierbij stond het versterken van de eigen kracht van bewoners en het voorkomen 

van problemen centraal. Er is een breed draagvlak gecreëerd onder de bewoners door middel van 

buurtbijeenkomsten en enquêtes. Hierdoor was er veel betrokkenheid en input vanuit de bewoners, 

wat heeft bijgedragen aan het succes van de samenwerking. 

Een belangrijk speerpunt was het verbeteren van de samenwerking tussen de verschillende zorg- en 

welzijnsorganisaties in de wijk. Er is een digitaal platform opgezet waarop alle betrokken partijen 

elkaar konden vinden, en informatie konden delen.  

Een mooi voorbeeld is de oprichting van een buurtrestaurant, waar bewoners samen kunnen eten en 

elkaar kunnen ontmoeten. Dit initiatief is ontstaan vanuit de samenwerking tussen de buurtbewoners 

Schiemond en de Welzijnsorganisatie WMO Radar. Dit initiatief wordt volledig door wijkpartners 

gerund. Het restaurant is een succes en heeft bijgedragen aan een groter gevoel van saamhorigheid 

en verbinding in de wijk. 

Er is op verzoek van de wijkraad een wijkboekje door de Cluster MO vervaardig. Het wijkboekje wordt 

niet alleen verspreid onder de bewoners, maar ook onder de diverse instanties en organisaties in de 

wijk. Hierdoor is de toegankelijkheid van hulp en ondersteuning voor bewoners vergroot. En worden 

de samenwerkingen in de wijk gestimuleerd.  

Er zijn diverse buurtinitiatieven opgezet, zoals een buurtmoestuin. En de veiligheid in de wijk is 

bevorderd doordat er initiatieven van 'Buurtvaders en Buurtmoeders, zijn ontstaan. Dit wordt door de 

wijkagent ondersteund. 

De samenwerking tussen de Cluster MO en de wijkraad heeft geleid tot concrete resultaten en een 

positieve ontwikkeling van de wijk. De leefbaarheid is verbeterd, bewoners voelen zich meer 

betrokken en er is meer onderlinge samenwerking en verbinding. De hoop is dat dit zal leiden tot een 

duurzame samenwerking. 

Een belangrijk verbeterpunt is de totstandkoming van het wijkprofiel. Schiemond is hierin namelijk 

gekoppeld aan het postcodegebied van het Lloydkwartier, terwijl deze deelwijken demografisch en 

sociaal sterk van elkaar verschillen. Het wijkprofiel toont een gemiddelde van Schiemond en 

Lloydkwartier, wat leidt tot een vertekend en onjuist beeld. Hierdoor biedt het wijkprofiel geen goed 

inzicht in de situatie in Schiemond op sociaal, fysiek en veiligheidsgebied. 

De wijkraad pleit ervoor om Schiemond los te koppelen van het postcodegebied van Lloydkwartier, 
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zodat er meer financiële middelen en voorzieningen beschikbaar gesteld kunnen worden voor de 

verbetering van de leefbaarheid en sociale omstandigheden in de wijk. 

Bouwen en wonen 

Je kunt gerust zeggen dat onze wijken in zekere zin een transformatie doorgaan. Dat is nodig, want 

sommige woningen in onze wijken zijn oud en versleten en ook in onze wijken is er een enorme vraag 

naar woningen. Tegelijkertijd maken mensen zich ook terechte zorgen om deze ontwikkelingen, want 

gentrificatie ligt op de loer en bewoners en wijkraad hechten waarde aan het karakter van onze wijken. 

Ondertussen komt de nieuwe en hippe wijk het Lloydkwartier in een afrondende fase met de 

oplevering van bijvoorbeeld Eden District, Lloyd Yard, Toren van Babel en SAWA. Het project de 

Coolbase is na een aantal bezwaarprocedures eindelijk door de Raad van State en langzaam maar 

zeker verhuizen mensen uit het Dirck Hoffblok en IJzerblok, welke gesloopt gaan worden en waar 

nieuwbouw voor terugkomt.  

De wijkraad vindt het ontzettend belangrijk dat iedereen fijn kan wonen in onze wijken. Een fijn thuis is 

immers cruciaal voor mensen om een gelukkig leven te lijden. De wijkraad maakt zich daarom ook 

zorgen om een aantal zaken die zich afspelen in de wijk. Zo kwam er in 2024 tot twee keer toe 

brokstukken, waarvan één keer zelfs een latei van ± 100m naar beneden op de Willem 

Buytewechstraat. Bewoners maken zich hierom terecht zorgen over hoe veilig de staat van de 

woningen op dit moment is. Daarom ook diende de wijkraad een ongevraagd advies in bij wethouder 

Zeegers, die de situatie gelukkig serieus opneemt en onderzoek uit laat voeren naar de bouwkundige 

staat van deze woningen. Daarnaast werd er door de gemeente een informatiemarkt georganiseerd 

waar bewoners met vragen en zorgen terechtkonden.  

 

In 2024 maakte ook het participatietraject rondom de gebiedsontwikkeling Schiehaven-Noord een 

doorstart, waar deze plannen eerder door een gebrek aan participatie sneuvelde. Dit eerdere gebrek 

aan participatie zorgde er tevens voor dat er, met name in de wijk Lloydkwartier, een hoop 

wantrouwen speelde op dit dossier. Mede om die reden heeft de gemeente de participatie uitbesteed 

aan een extern bureau. Zij hebben zogeheten ateliers georganiseerd, waarbij bewoners die zich 

aangemeld hadden voor deze ateliers actief konden meedenken over de invulling van de plannen. 

Daarbij moet wel de kanttekening gemaakt worden dat een aantal zaken, zoals het aantal woningen 

[aantal] niet ter discussie stonden. 

 

Afsluitend is er in 2024 een start gemaakt met de ‘buurtverbetercoalitie’, bestaande uit de wijkraad, 

ambtenaren die actief zijn binnen de wijk, woonbron, wijkagenten en andere stakeholders. Het doel 

van deze buurtverbetercoalitie is om beter inzichtelijk te krijgen waar alle partijen afzonderlijk van 

elkaar aan werken en concrete acties met elkaar af te spreken 

 

De wijkraad blijft van mening dat zeker omtrent bouwplannen en gebiedsontwikkeling participatie van 

groot belang is. Gelukkig wordt zelden vergeten bewoners te betrekken bij planvorming, echter schort 

het vaak nog aan de terugkoppeling over zaken. De wijkraad zal daarom scherp blijven toezien op 

participatie omtrent bouwprojecten en gebiedsontwikkeling, blijft zich hardmaken voor de bouwkundige 

staat van woningen in de wijk en in breder opzicht voor het woonplezier voor eenieder binnen onze 

wijken.  
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5. Representatie  
De wijkraad had vorig jaar 20 wijkraadsvergaderingen, waarvan 10 informele en 10 formele 

besluitvormende vergaderingen. Naast deze bijeenkomsten zijn de wijkraadsleden ook actief bij 

bijvoorbeeld huwelijksjubilea, participatiebijeenkomsten en wijkevenementen. Enkele voorbeelden zijn:  

- 19 maart 2024: veiligheidsbijeenkomst georganiseerd door de wijkraad, georganiseerd door 

de wijkraad in samenwerking met de gemeente, partners als politie.  

- 27 maart 2024: wijkwandeling met studenten uit Wageningen 
- 22 april 2024: 60-jarig huwelijksjubileum bezoek  

- 9 juli 2024: opening Kapelplein  

- 25 april 2024: vergadering buurt bestuurt Coolhaveneiland.  

- 18 september 2024: beëdiging wijkraadslid Omayra Roseval. 

- Woensdag 4, 11 en 18 december 2024: de wijkradenkamer op het stadhuis  

- Woensdag 27 november 2024: informatiemarkt over wonen. Samen met Woonbron en de 

gemeente Rotterdam, Hier waren medewerkers van zowel de gemeente als Woonbron klaar 

met verschillende kraampjes over bijvoorbeeld funderingsproblemen, woonoverlast en 

herinrichting van de Willem Buytewechstraat.  

- Donderdag 28 november 2024: Op donderdag 28 november 2024 organiseerde de wijkraad 

in samenwerking met de gemeente Rotterdam een inloopsessie in de Wijkhub aan de 

Westzeedijk 477 van 19:00 tot 21:00 uur. Deze sessie biedt de mogelijkheid om meer te leren 

over klimaatadaptieve maatregelen, wateropvang, vergroeningsmogelijkheden door 

bewoners, laadpalen en zonnepanelen die van toepassing kunnen zijn op 

appartementencomplexen zoals het uwe 

- Woensdag 18 december 2025: wijkdiner voor wijkbewoners georganiseerd door de wijkraad. 

De opkomst was zo’n 40 bewoners.  

  

  

Wijkdiner voor bewoners in het Huis van de Wijk        Wijkraadslid Sheila samen met studenten  

     

60-jarig huwelijksjubileum  
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Wijkraadslid Fabian Poortvliet feliciteert wijkraadslid 

Renske van der Heide met haar voorzitterschap  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teambuilding wijkraad met de gebiedsorganisatie 

Voorzitter Renske van der Heide bij de opening   

van het Kapelplein 

 

 

 

 Veiligheidsbijeenkomst voor bewoners, georganiseerd door de wijkraad 
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Bijlage 1. Overzicht bewonersinitiatieven  

 

Overzicht van de bewonersinitiatieven 2024 

 

Bewonersinitiatieven Totaal 

Delfshaven, 23-1618 Scratch + Uitvoering           625  

Delfshaven, 24-0032 GO West, Visual and urban arts           950  

Delfshaven, 24-0157 Iftar en suikerfeest Coolhaveneiland           850  

Delfshaven, 24-0194 Lente in Delfshaven        7.500  

Delfshaven, 24-0515 Vrijheidsmaaltijd        1.960  

Delfshaven, 24-0624 Wonderlijk Delfshaven        2.500  

Delfshaven, 24-0729 Tuin aan de Cool        1.400  

Delfshaven, 24-0757 Piet Heynstraat            240  

Delfshaven, 24-0758 Historische Herrie 3        7.500  

Delfshaven, 24-0833 Avondvierdaagse Delfshaven 2024        2.500  

Delfshaven, 24-0842 Cultuurparticipatie voor nieuwkomers        2.000  

Delfshaven, 24-0941 Werelds Delfshaven        2.500  

Delfshaven, 24-0966 Drijvende tuinen           300  

Delfshaven, 24-0974 Name A tree fest        2.150  

Delfshaven, 24-1111 Kunstlessen in De Brug        1.996  

Delfshaven, 24-1137 Wereld Wijde Wijk        7.500  

Delfshaven, 24-1167 Opschoonactie Delfshaven           425  

Delfshaven, 24-1534 Festival Gezond Verstand        2.500  

Delfshaven, 24-1589 Sinterklaas muziekfeest            350  

Delfshaven, 24-1911 Aanvullende bijdrage Wereld Wijde Wijk        2.000  

Delfshaven, 24-1921 Nieuwjaarsborrel Stichting Pilgrim Harbour        1.750  

Delfshaven, 24-1951 Samen aan tafel           960  

Schiemond, 23-0081 Bloemschikken met wijkbewoners          -187  

Schiemond, 23-1522 Niemand is een eiland        7.500  

Schiemond, 23-1751 Ouderen activiteiten 2        2.630  

Schiemond, 24-0101 Kaapverdiaanse vrouwendag        1.000  

Schiemond, 24-0184 Lloyd wijkfestival        7.000  

Schiemond, 24-0186 Lampionoptocht Halloween / Sint Maarten        2.200  

Schiemond, 24-0391 Feest in Schiemond            600  

Schiemond, 24-0456 Aanschuif- en buurtmaaltijden        2.500  

Schiemond, 24-0532 Pleinfeest Schiemond        2.166  

Schiemond, 24-0598 Internationale kinderdag        1.000  

Schiemond, 24-0677 Vrijheidsmaaltijd en opruimwandeling        1.250  

Schiemond, 24-0762 KroonFest 2024        2.107  

Schiemond, 24-0885 Zomer domino toernooi        1.342  

Schiemond, 24-0963 Morabeza aan de Maas        2.250  

Schiemond, 24-1034 Schiemond Buitenbios           652  

Schiemond, 24-1170 Buren toernooi dans        1.415  

Schiemond, 24-1279 Oogstfeest        1.600  

Schiemond, 24-1439 Sinterklaasactiviteit voor kinderen        1.505  

Schiemond, 24-1479 Lloyd Wijkfestival 2025        7.500  

Schiemond, 24-1730 Ouderen activiteiten deel 1        2.500  

Schiemond, 24-1731 Ouderen activiteiten deel 2        2.500  

Schiemond, 24-1777 Bloemschikken met bewoners        1.260  

Schiemond, 24-1788 Buurtpost        3.721  

Schiemond, 24-1959 2 Buurtactiviteiten Verbindingskamer        1.130  

     107.597  
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Bijlage 2. 12 maandsrapportage  
 

Zie volgende pagina.  

 

 

 

 

 

 

 
 



Jaaractieplan
Wijkraad Delfshaven-Schiemond

Jaar 2024

Rapportagedatum 30-01-2025

Datum vastgesteld 30-01-2025

Soort rapportage Verkorte wijkraadrapportage

Rapportage over periode 12 mnd

Doelen

1 Onze buitenruimte is schoon en goed bereik- en begaanbaar

2 Toekomstbestendig wonen en bouwen (ook aan het vertrouwen)

3 Vergroening van ons gebied is de maat

4 Veilige wijken

5 Zorg en welzijn voor iedereen

Verwacht te behalen resultaat: 69.23%

Legenda situatie

Wit Actie is niet uitvoerbaar, besloten door College.

Groen Actie is gerealiseerd.

Groen Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.

Groen Actie is deels gerealiseerd en hoeft niet te worden afgemaakt.

Oranje Actie schuift door naar het nieuwe jaar.

Oranje Actie loopt door in het nieuwe jaar.

Rood Actie is niet meer nodig / gewenst.

Rood Actie is niet of onvoldoende gerealiseerd.
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Overzicht Acties

Situatie

Doel 1 Onze buitenruimte is schoon en goed bereik- en begaanbaar

Resultaat 1.1 Auto’s rijden door waar het moet en langzaam waar het kan
Actie 1.1.1 Onderzoeken of de doorstroming op de Westzeedijk (en omringende wijken) verbeterd

kan worden dmv aanpassing vd verkeerslichtenregeling of andere maatregelingen
groen

Actie 1.1.2 Bij herinrichting van wegen rekening houden met de 30 km/uur norm en 30 km/uur
instellen zodra de weg daarvoor geschikt is

groen

Resultaat 1.2 Schone straten waar je fijn kan verblijven, spelen en sporten
Actie 1.2.1 Minimaliseren van vuiloverlast oranje
Actie 1.2.2 Spelen is leuk en kan oranje
Actie 1.2.3 Op basis van inventarisatie door wijkraad de locaties in Historisch Delfshaven die slecht

toegankelijk zijn voor mindervaliden beoordelen op verbetermogelijkheden
groen

Resultaat 1.3 Straten die veilig zijn voor voetgangers, fietsers en spelende kinderen
Actie 1.3.1 Wensen van bewoners en ondernemers ten aanzien van een 'auto te gast' scenario

inventariseren en beoordelen
oranje

Actie 1.3.2 Stimuleren van kinderen om met de fiets naar school te gaan groen
Actie 1.3.3 In 2024 starten met maatregelen voor uniforme en herkenbare inrichting

schoolomgevingen
groen

Doel 2 Toekomstbestendig wonen en bouwen (ook aan het vertrouwen)

Resultaat 2.1 Promotie wijkhub
Actie 2.1.1 Groter aanbod van culturele activiteiten in de wijkhub en Huis van de Wijk. groen
Actie 2.1.2 Ruimere openingstijden van de wijkhub en meer aanwezige ambtenaren groen

Resultaat 2.2 Stimuleren van cultuur in de wijk
Actie 2.2.1 Stimuleren van het aanbod van lokale instellingen en partners bij de wijkbewoners. groen
Actie 2.2.2 Stimuleren dat actieve bewoners andere bewoners meenemen naar interculturele

ontmoetingen.
groen

Resultaat 2.3 Wijkruimte in lloydkwartier
Actie 2.3.1 Mogelijkheden voor een wijkruimte onderzoeken oranje
Actie 2.3.2 Onderzoek wat de specifieke wensen (ook qua beheer door bijv vrijwilligers) zijn voor

deze wijkruimte
oranje

Doel 3 Vergroening van ons gebied is de maat

Resultaat 3.1 Klimaatadaptie
Actie 3.1.1 Hittestress tegengaan op de kades oranje
Actie 3.1.2 Informatie over klimaatadaptatie groen
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Actie 3.1.3 Pilot energieopslag oranje

Resultaat 3.2 Vergroenen voor en door bewoners
Actie 3.2.1 Stimuleren van geveltuintjes oranje
Actie 3.2.2 Vergroening Willem Buytewechstraat met en door bewoners groen

Resultaat 3.3 Vergroening in de wijk
Actie 3.3.1 Vergroenen Historisch Delfshaven oranje
Actie 3.3.2 Het vergroenen van het Lloydkwartier door extra vergroening binnen bestaande IP's. oranje
Actie 3.3.3 Vergroenen Schiemond oranje

Doel 4 Veilige wijken

Resultaat 4.1 Bouwen, ook aan het vertrouwen
Actie 4.1.1 Bewoners en wijkraad worden actief betrokken bij gebiedsontwikkeling groen
Actie 4.1.2 Opstellen en uitvoeren Buurtverbeterplan Coolhaveneiland groen

Resultaat 4.2 Inzetten van voldoende mensen en middelen
Actie 4.2.1 Aandacht voor de jongeren groen
Actie 4.2.2 Actieve inzet op overlastgevoelige pleinen en hotspots groen
Actie 4.2.3 Vast aanspreekpunt wijkboa groen

Resultaat 4.3 Preventie en communicatie
Actie 4.3.1 Extra inzet op en rondom scholen ter preventie groen
Actie 4.3.2 Faciliteren van bewonersinitiatieven op gebied van Veiligheid groen
Actie 4.3.3 Meldingsbereidheid (woon)overlast verhogen i.s.m. de wijkraad groen

Doel 5 Zorg en welzijn voor iedereen

Resultaat 5.1 Financiële duidelijkheid voor bewoners
Actie 5.1.1 Actief delen van informatie door wijkpartners mbt financiële ondersteuning groen
Actie 5.1.2 Schiemond en Lloydkwartier loskoppelen oranje
Actie 5.1.3 Verbeteren informatievoorziening groen

Resultaat 5.2 Organiseren van structurele ontmoeting tussen bewoners (en instanties)
Actie 5.2.1 Het organiseren van een sleutelfigurenbijeenkomst groen
Actie 5.2.2 Themabijeenkomsten lunch groen
Actie 5.2.3 Bewoners actief benaderen bij activiteiten groen

Resultaat 5.3 Versterken van buurtnetwerken
Actie 5.3.1 Eenzaamheid en vergroting aanbod activiteiten groen
Actie 5.3.2 Invulling jongerenhub groen
Actie 5.3.3 Vraag van bewoners en aanbod van aanwezige stichtingen van cultuur activiteiten in de

wijk stimuleren
groen
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Acties uitgebreid

Doel 1 Onze buitenruimte is schoon en goed bereik- en begaanbaar Situatie
Resultaat 1.1 Auto’s rijden door waar het moet en langzaam waar het kan

Actie 1.1.1 Onderzoeken of de doorstroming op de Westzeedijk (en omringende wijken)
verbeterd kan worden dmv aanpassing vd verkeerslichtenregeling of andere
maatregelingen

groen

Stand van zaken De wijkraad is bijgepraat door medewerkers van Mobiliteit over de doorstroming op de
Westzeedijk en hoe die beïnvloed wordt door de Parksluizen en vooral door de invloed
van de wettelijke veiligheidseisen rond de Maastunnel (o.a. door hoogtedetectie en
rijsnelheidsmonitoring). De werking en afstelling van de verkeerslichten zijn besproken
+ de gegevens over wachttijden en wachtrijen bij de VRI's. Mobiliteit heeft onderzocht of
optimalisatie verder mogelijk is voor een betere doorstroming en een betere uitstroom vanaf
Lloydkwartier.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 1.1.2 Bij herinrichting van wegen rekening houden met de 30 km/uur norm en 30 km/
uur instellen zodra de weg daarvoor geschikt is

groen

Stand van zaken Alle besluiten omtrent Aanpak 30 zijn genomen en in 2025 gaan 115 straten door de hele
stad naar 30km/u. Enkel nog onder voorbehoud van de behandeling van zienswijzen
op het verkeersbesluit gaan we vanaf Q2 beginnen met werkzaamheden. De precieze
werkzaamheden en bijbehorende planning wordt de komende tijd nader uitgewerkt. Er komt
een uitgebreide communicatiecampagne per stadsdeel om Rotterdam op deze transitie voor
te bereiden.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Resultaat 1.2 Schone straten waar je fijn kan verblijven, spelen en sporten

Actie 1.2.1 Minimaliseren van vuiloverlast oranje

Stand van zaken Gezamenlijk zijn er 5 hotspots gekozen. We hebben ons verdiept in de data van containers
van de gekozen hotspots. Containeradoptanten zijn cruciaal en helaas heeft onze wijk hier
niet veel van. Hier zien we graag verandering in. We starten daarom met een "bedank"
bijeenkomst voor de huidige containeradoptanten. Dit is wel van de lange adem en naar
verachting loopt deze actie door in het nieuwe jaar.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsbeheer
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Actie 1.2.2 Spelen is leuk en kan oranje

Stand van zaken Er wordt uitgezocht wanneer het reguliere onderhoud staat ingepland. Hierna gaan we via
het Kendoe overleg kijken wat we alvast kunnen oppakken,

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsbeheer

Actie 1.2.3 Op basis van inventarisatie door wijkraad de locaties in Historisch Delfshaven die
slecht toegankelijk zijn voor mindervaliden beoordelen op verbetermogelijkheden

groen

Stand van zaken Het initiatief voor de inventarisatie ligt bij de wijkraad. Er is medio september 2024 een lijst
met locaties gedeeld met de gemeente. In het najaar volgt een schouw met een beoordeling
van de verbeterlocaties.
Schouw met wijkraad en gemeente is geweest. Haalbare maatregelen (quick-wins) zijn
verzameld en worden zsm uitgevoerd.

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Resultaat 1.3 Straten die veilig zijn voor voetgangers, fietsers en spelende kinderen

Actie 1.3.1 Wensen van bewoners en ondernemers ten aanzien van een 'auto te gast'
scenario inventariseren en beoordelen

oranje

Stand van zaken Afspraak met wijkraad gemaakt dat de wijkraad het initiatief neemt voor het inventariseren
van draagvlak voor 'auto te gast'  in Historisch Delfshaven. Onbekend of de inventarisatie al
is gedaan of nog moet starten.

Situatie Actie schuift door naar het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 1.3.2 Stimuleren van kinderen om met de fiets naar school te gaan groen

Stand van zaken De Müllerpierschool is betrokken bij de activiteiten rondom de Tour de Femme. De school
was 1 van de 20 scholen die voor elke leerling een speciaal ontwikkeld activiteitenboekje
heeft gekregen. Kinderen kregen de mogelijkheid om een deel van het tijdritparcours zelf op
de fiets af te leggen.
In augustus 2024 is de Fietsbank Delfshaven geopend. Voor bewoners met een laag
inkomen zijn fietsen beschikbaar. Dit geldt voor iedereen vanaf 8 jaar.
Het Verkeersmenu010 wordt actief aan scholen aangeboden om kinderen al op jonge leeftijd
als fietser in aanraking te laten komen met  het verkeer.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 1.3.3 In 2024 starten met maatregelen voor uniforme en herkenbare inrichting
schoolomgevingen

groen

5 van 13



Stand van zaken De werkzaamheden voor de uniforme schoolomgeving worden naar Uitvoering Werken
gebracht voor een oplevering in 2024 bij OBS Delfshaven.
Uitvoering door UW nog niet gerealiseerd

12-mnds:
Uitvoering ingepland voor Q1 2025

Situatie Actie wordt op afzienbare termijn volledig gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Doel 2 Toekomstbestendig wonen en bouwen (ook aan het vertrouwen) Situatie
Resultaat 2.1 Promotie wijkhub

Actie 2.1.1 Groter aanbod van culturele activiteiten in de wijkhub en Huis van de Wijk. groen

Stand van zaken In de huizen van de wijk(Dempostraat en het Wijktrefpunt aan de Oostkousdijk) worden
(culturele) activiteiten geprogrammeerd door de welzijnsaanbieder en initiatiefnemers uit de
wijk.
De wijkhub is minder geschikt voor het organiseren van activiteiten en wordt voornamelijk
gebruikt voor bijeenkomsten met de wijkraad en kunnen bewoners terecht met vragen voor
de gemeente.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.1.2 Ruimere openingstijden van de wijkhub en meer aanwezige ambtenaren groen

Stand van zaken De openingstijden van de wijkhub zijn uitgebreid.
De wijkhub is nu open van maandag tot en met donderdag van 10-16uur
(hiernaast is de wijkhub open op afspraak) .
Per 1 november start er een wijkhubbeheerder in de rol van gastheer.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Resultaat 2.2 Stimuleren van cultuur in de wijk

Actie 2.2.1 Stimuleren van het aanbod van lokale instellingen en partners bij de
wijkbewoners.

groen

Stand van zaken Er is een onderzoek gestart om kijken of ook bij lokale (wijk) evenementen en
bewonersinitiatieven de Rotterdam pas ingezet kan worden. Lastig is dat veel wijk
evenementen uit zoals o.a. bewonersinitiatieven al gratis zijn.  Het zou wel goed zijn om de
Rotterdam pas lokaal meer te promoten zodat meer bewoners gebruik kunnen maken van
het aanbod in Rotterdam e.o.
Op de website van WMO radar  zijn de activiteiten in de wijk op de kalender te vinden.
CultuurConcreet ondersteunt middels #cultuurdichtbij aanbieders in het organiseren van
wijkgerichte culturele activiteiten.

6 van 13



Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 2.2.2 Stimuleren dat actieve bewoners andere bewoners meenemen naar interculturele
ontmoetingen.

groen

Stand van zaken Bij evenement aanvragen maar ook bewonersinitiatieven wordt beoordeeld hoe de bewoners
uit verschillende groepen bereikt kunnen worden.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Resultaat 2.3 Wijkruimte in lloydkwartier

Actie 2.3.1 Mogelijkheden voor een wijkruimte onderzoeken oranje

Stand van zaken Er is nog geen nieuws wat betreft een mogelijke nieuwe locatie voor een wijkruimte in het
Lloydkwartier.

Situatie Actie schuift door naar het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 2.3.2 Onderzoek wat de specifieke wensen (ook qua beheer door bijv vrijwilligers) zijn
voor deze wijkruimte

oranje

Stand van zaken Er is nog geen nieuwe wijkruimte gevonden, zie actie 2.3.1. Het onderzoeken van de wens
van de bewoners mbt de invulling / programmering vd ruimte hangt hier natuurlijk mee
samen. Om geen onhaalbare verwachting te scheppen, koppelen we deze actie aan de
ruimte (zodra deze is gevonden).

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Dienstverlening

Doel 3 Vergroening van ons gebied is de maat Situatie
Resultaat 3.1 Klimaatadaptie

Actie 3.1.1 Hittestress tegengaan op de kades oranje

Stand van zaken We hebben de kaders van de mogelijkheden van de kades inmiddels helder en we hebben
verschillende opties met elkaar besproken. Vergroening is de beste optie en gaan we in lijn
met de vergroeningsopgave oppakken.
Optioneel gaan we, na meer duidelijkheid over de start van de vergroening, een klimaat
inloop bijeenkomst organiseren.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsbeheer

Actie 3.1.2 Informatie over klimaatadaptatie groen

Stand van zaken We gaan in november een inloopbijeenkomst voor bewoners organiseren.
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Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Actie 3.1.3 Pilot energieopslag oranje

Stand van zaken Op 23 juli zijn er enquetes uitgestuurd naar VvE beheerders en bewoners om te onderzoeken
op welke wijze VvE's aangemoedigd/ondersteund kunnen worden bij de3 installatie van
(zonne)opwek, opslag en laadinfra. De deadline hiervoor is 30 september, waarna we
a.d.h.v. de enqueteresultaten gaan verkennen welke behoeftes er zijn m.b.t. zon op dak,
laadinfra en energieopslag, of een pilot hiervoor passend is, en zo ja in welke vorm.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling

Resultaat 3.2 Vergroenen voor en door bewoners

Actie 3.2.1 Stimuleren van geveltuintjes oranje

Stand van zaken De Willem Buytewechstraat is gekozen als hotspot en kan goed worden meegenomen bij
de aankomende herinrichting. Hiernaast is Looiershof als optie besproken. Inmiddels is de
concierge van het Looiershof hierover met een ieder daar in gesprek hierover.
In het 4e kwartaal worden bewoners, ondernemers die zich bezighouden met vergroening
uitgenodigd om te onderzoeken of er een groentafel kan worden opgericht.
In maart 2025 volgt een inloop bijeenkomst voor bewoners.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsbeheer

Actie 3.2.2 Vergroening Willem Buytewechstraat met en door bewoners groen

Stand van zaken Via het buitenruimteproject van Suardus Ebbinge wordt de WBWstraat vergroend. Er
worden groenvakken aangelegd en bewoners worden gestimuleerd om geveltuintjes te gaan
onderhouden. Loopt goed en volgens planning. Uitvoer 2025

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Resultaat 3.3 Vergroening in de wijk

Actie 3.3.1 Vergroenen Historisch Delfshaven oranje

Stand van zaken Door ROA is een verkennend onderzoek gedaan naar de manieren waarop Historisch
Delfshaven vergroend kan worden. Deze zijn gebaseerd op de visie Openbare Ruimte
Historisch Delfshaven. Die uitgewerkte principe-profielen zullen komend voorjaar met
bewoners gedeeld en besproken worden met als doel om plekken (al dan niet in zelfbeheer)
te vergroenen. De bewonersparticipatie is daarmee doorgeschoven naar 2025.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling
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Actie 3.3.2 Het vergroenen van het Lloydkwartier door extra vergroening binnen bestaande
IP's.

oranje

Stand van zaken De inrichtingsplannen voor de buitenruimte op de lloyd- en mullerpier bevinden zich allen in
de fase waarin het definitief ontwerp in ontwikkeling is. Tijdens de VO fase is gebleken dat
de ontwerpen voldoende aansloten op de ambities voor extra vergroening uit de groenvisie
lloyd- en mullerpier en een eerste voorlopige kostenraming gaf ook aan dat het realistisch is
dat wij de extra vergroening gefinancierd kunnen krijgen. Gereed komen DO en uitvoering
vind plaats na 2024, actie loopt in 2025 door.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 3.3.3 Vergroenen Schiemond oranje

Stand van zaken Gedurende het jaar is vastgesteld dat het budget niet passend was voor het 1e scenario
en zijn er meerdere overleggen geweest hoe eea passend te maken. Inmiddels is er een
projectleider aangesteld die zich over zowel de inhoudelijke, financiële als participatieve kant
gaat ontfermen. Deze actie gaat doorlopen naar 2025.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Stadsbeheer

Doel 4 Veilige wijken Situatie
Resultaat 4.1 Bouwen, ook aan het vertrouwen

Actie 4.1.1 Bewoners en wijkraad worden actief betrokken bij gebiedsontwikkeling groen

Stand van zaken Voor de gebiedsontwikkelingen Coolbase en Abrikoos is nu nog niet bekend wanneer
daadwerkelijk gestart kan worden. Zodra hier duidelijkheid over komt zal dit naar bewoners
worden gecommuniceerd. Voor Coolbase zal dat ook de start zijn van het Inrichtingsplan
waar bewoners bij betrokken zullen worden. De omwonenden van de Abrikoos zijn reeds
uitgebreid betrokken bij de planvorming. De wijkraad worden periodiek bijgepraat over alle
ontwikkelingen.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsontwikkeling

Actie 4.1.2 Opstellen en uitvoeren Buurtverbeterplan Coolhaveneiland groen

Stand van zaken Er is een coalitie gevormd door de wijkraad, de politie, het wijkteam en Woonbron. Zij hebben
het al bestaande (oude) buurtverbeterplan afgestoft en met een oplegger met 4 speerpunten
opnieuw als uitgangsdocument geadopteerd. Ook is, via de verduurzamingsopgave,
Buurkracht aan Coolhaveneiland verbonden voor de aankomende 3 jaar. Deze actie is
hiermee afgerond, maar zal zeker als geheel of juist losse acties terugkomen in het JAP '25.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening
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Resultaat 4.2 Inzetten van voldoende mensen en middelen

Actie 4.2.1 Aandacht voor de jongeren groen

Stand van zaken Door Dir. Veiligheid is ingezet op de pleinen waar jeugd zich overlastgevend gedraagt.
Pleinstewards zijn ingezet en deze blijven actief, ook in 2025. Dit heeft geholpen.
Activiteiten voor de jeugd vallen onder het welzijnswerk. Het aanbod en gebruik vd
Jongerenhub op Coolhaveneiland lijkt nog onvoldoende. Dit gaat de wijkraad opnemen met
MO.
Vooralsnog is de inzet van JOZ niet nodig in deze wijken, hun doelgroep woont voornamelijk
in de andere wijken van DH. Wel wordt JOZ ingezet op een school in Schiemond en
ondersteunen zij Dir. Veiligheid en politie bij casuïstiek dat zich kan voordoen in Schiemond.
Dir. Veiligheid is als opdrachtgever van JOZ structureel met hen in gesprek over waar hun
inzet het meest urgent is en meerwaarde biedt. Dat is momenteel niet hier.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 4.2.2 Actieve inzet op overlastgevoelige pleinen en hotspots groen

Stand van zaken Dit is gedaan en heeft zijn vruchten afgeworpen. De hotspots worden nu regulier
meegenomen in de rondes van zowel de handhavende partijen als door de Pleinstewards.
Actie is dus gerealiseerd. Inmiddels is het reguliere inzet en geen speciale actie dat in een
JAP vermeld moet worden. Actie wordt dus niet meegenomen voor 2025.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 4.2.3 Vast aanspreekpunt wijkboa groen

Stand van zaken Er zijn voor deze wijkhandhavers ingedeeld
Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Stadsbeheer

Resultaat 4.3 Preventie en communicatie

Actie 4.3.1 Extra inzet op en rondom scholen ter preventie groen

Stand van zaken Op een aantal scholen in Delfshaven (Experience College, Educatief Centrum) zijn
jongerenwerkers vanuit JOZ actief.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 4.3.2 Faciliteren van bewonersinitiatieven op gebied van Veiligheid groen

Stand van zaken Tijdens de veiligheidsavond is er door Dir. Veiligheid verteld over Buurt Bestuurt en Buurt
Preventie (BP). Dit heeft ervoor gezorgd dat er inmiddels een BP-team is gestart waarbij
een wijkraadslid deelneemt. De wijkagent is ook betrokken. Er wordt nog gezocht naar
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meer leden, maar er liepen de laatste keer rond de 9 bewoners mee. Goede opkomst dus!
Dit initiatief wordt i.s.m. de wijkraad voortgezet in 2025. Actie is afgerond en hoeft niet
meegenomen te worden naar volgend jaar. Mochten er andere initiatieven nodig zijn op dit
gebied, wil Dir. Veiligheid altijd meedenken.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Actie 4.3.3 Meldingsbereidheid (woon)overlast verhogen i.s.m. de wijkraad groen

Stand van zaken De meterkastkaart is ontwikkeld door de wijkraad zelf. Een andere flyer met contactgegevens
is door de gebiedsorganisatie ontwikkeld (stedelijk aangestuurd) en verspreid. Deze actie
kan dus op groen. Het onderwerp 'Woonoverlast' in de brede zin vh woord, blijft wel door
de wijkraad vastgehouden worden in 2025. Hiervoor is er een overlegstructuur in de wijk
met o.a. de woningcorporatie(s). Door Dir. Veiligheid wordt bekeken of er voldoende uit
dit overleg samenkomt bij het woonoverlastoverleg dat zij voorzitten, waarin met name
casuïstiek besproken wordt. Als het elkaar kan versterken, is dat mooi (combineren kan
niet vanwege de privacy, maar hoeft ook niet vanwege de brede scoop vh eerst genoemde
overleg).

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Directie Veiligheid

Doel 5 Zorg en welzijn voor iedereen Situatie
Resultaat 5.1 Financiële duidelijkheid voor bewoners

Actie 5.1.1 Actief delen van informatie door wijkpartners mbt financiële ondersteuning groen

Stand van zaken Op verschillende plekken in de wijk (Looiershof, Huis van de wijk Schiemond, wijkhub etc..
zijn folders en brochures aanwezig met betrekking tot financien. In het huis vand e wijk
worden spreekuren gedraaid. Verder zijn de consulenten vroegsignalering actief en werken
o.a. vanuit het Looiershof.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.1.2 Schiemond en Lloydkwartier loskoppelen oranje

Stand van zaken De noodzaak om de wijken Lloydkwartier en Schiemond te splitsen is in alle gelederen
herkend / erkend. De wijkraad pakt dit samen met de wijknetwerker op en afhankelijk van de
bestuurlijke  besluitvorming wordt deze actie wellicht naar volgend jaar getild.

Situatie Actie loopt door in het nieuwe jaar.
Door wie Dienstverlening

Actie 5.1.3 Verbeteren informatievoorziening groen
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Stand van zaken Onlangs is het nieuwe informatieboekje uitgekomen. Verder zijn er folders en brochures
gedrukt over regelingen op het gebied van zorg en welzijn. Deze zijn verkrijgbaar bij de de
wijkhub, het infoplein, de Looiershof etc.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Resultaat 5.2 Organiseren van structurele ontmoeting tussen bewoners (en instanties)

Actie 5.2.1 Het organiseren van een sleutelfigurenbijeenkomst groen

Stand van zaken Er zijn meerdere bijeenkomsten vanuit diverse invalshoeken gerealiseerd.
In Schiemond hebben we, naast het wijkoverleg, ook Trots op Schiemond opgericht.  De
samenstelling bestaat uit diverse sleutelfiguren.
Deze actie is gerealiseerd, maar blijft nuttig om in het JAP '25 door te verwerken.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Actie 5.2.2 Themabijeenkomsten lunch groen

Stand van zaken We hebben bij het merendeel van de bijeenkomsten een gezamenlijke lunch / diner
toegevoegd. Zo start elke BuurtBestuurt vergadering nu met een broodje.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Actie 5.2.3 Bewoners actief benaderen bij activiteiten groen

Stand van zaken In Schiemond hebben we de inzet van de Verbindingskamer gezamenlijk met  WMO Radar
verlengt tot eind dit jaar / begin volgend jaar.
In Coolhaveneiland start Buurkracht voor de aankomende 3 jaar aan het bouwen van
community's.
Hiernaast zijn we samen met Woonbron aan het nagaan of we dmv een welkomstpakket bij
nieuwe bewoners, nader kennis met de wijk te laten maken.
De actie is hiermee afgerond. In 2025 willen we graag deze beweging  continueren.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Dienstverlening

Resultaat 5.3 Versterken van buurtnetwerken

Actie 5.3.1 Eenzaamheid en vergroting aanbod activiteiten groen

Stand van zaken Op de vo en mo  scholen maakt men gebruik van loopbaanorientatie waarbij (korte)stages
worden ingezet. Deze stages kunnen ook in de wijk plaatsvinden. Het  Educatief Centrum
RDC hebben een wijkrestaurant waarvan bewoners ook gebruik kunnen maken.
Aanvulling welzijnswerk:
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Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.3.2 Invulling jongerenhub groen

Stand van zaken De nieuwe jongerenhub is geopend en wordt goed gebruikt samen met en door de jeugd. Het
aantal jeugdigen dat gebruik maakt van het aanbod is verhoogd.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling

Actie 5.3.3 Vraag van bewoners en aanbod van aanwezige stichtingen van cultuur
activiteiten in de wijk stimuleren

groen

Stand van zaken De Rotterdampas is gestart met een (stedelijk) onderzoek om lokale culturele activiteiten op
te nemen in het aanbod.
Het budget voor  bewonersinitiatieven in Delfshaven wordt ieder jaar volledig gebruikt. De
waardering voor initiatiefnemers ligt bij de wijkraad, die sinds dit jaar een belangrijke stem
hebben in het toekennen van een initiatief.

Situatie Actie is gerealiseerd.
Door wie Maatschappelijke ontwikkeling
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